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Närvarande          Namn       Befattning                     Närvarande 

Elsbet Jansson (EJ)                  ordförande 
Anders Karlsson (AK)              vice ordförande 
Ragnhild Wideman (RW)       medlem 
Solbritt Blomqvist (SB)           medlem 
Henrik Flöjt (HF)                      medlem 
Sanna Lindroos (SL)                äldreomsorgschef, sekreterare 
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Mötets konstituerande Ordförande öppnar mötet kl. 13:00 

 Äldrerådet konstaterar att mötet är lagligen sammankallat och beslutsfört. 

 Föredragningslistan godkänns. 

Samverkansavtal: Äldreomsorgschefen informerar om samverkansavtalen som tecknades den 8. 

september 2021 i enlighet med bestämmelser i den Åländska Äldrelagen. Sam-

verkansavtal omfattar områdena hemvård, boendeservice, service på institution. 

Alkohol- och drogarbete samt förebyggande av psykisk ohälsa och arbete för 

psykisk hälsa. Parter som involverats är KST, ÅHS, kommunerna, Mariehamns 

stad och Oasen.  

Sammanlagt 13 arbetsgrupper har arbetat med eller planerat att arbeta med de 

olika utvecklingsområdena som ingår i avtalen. Utvärdering av avtal var tecknat 

till april 2022 (med undantag av avtal gällande hemvård som skulle utvärderas 

oktober 2022). Hösten 2022 konstaterades att en del av utvecklingsgrupperna 

kommit i gång med sitt arbete, andra inte. Inget av avtalen har utvärderats.  

För att föra arbetet framåt konstruktivt och systematiskt beslutade parterna 

sinsemellan att tillsätta en styrgrupp för ledning av processen kring samverkan 

och för att se samtliga avtal blir utvärderade. Samtliga parter har en person sit-

tandes i styrgruppen. Ålands landskommuner representeras av Ålands kommun-

förbund, Jomala och Mariehamn har en egen representant.  

Budkavel: Diskussion kring beslut som togs av Ålands landskapsregering gällande budkavel. 

Äldrerådet uppmärksammade särskilt frågan kring skyltningen på ÅHS. Vad gäl-

ler seniorrådgivningen så hade rådet önskat att verksamheten skulle öppnats 

som en komplement till de tidigare hälsofrämjande hembesöken istället för er-

sättande.  

Medborgarinitiativet: Diskussion kring medborgarinitiativet vad gäller hyreslägenheter för pension-

ärer. I rådet finns olika idéer för nybygge respektive nyttjande av befintliga 



Sida 2 av 2 

 

byggnader. Äldreomsorgschefen informerar även om läget samt upplägg vad 

gäller Rönngården. Äldrerådet bordlägger utlåtande i nuläge – gruppen vill höra 

vad den politiska kommittén för äldreomsorgen har för tankar och synpunkter. 

Övrigt: Äldrerådet önskar att äldreomsorgschefen bereds plats i kommittén som under 

2023 tillsätts för utredning av kommunens äldreomsorg. Därtill önskar äldrerå-

det att de blir hörda vad gäller frågeställningarna i uppdraget. 

 Barbro Sundbacks motion i Mariehamn vad gäller pensionärsrabatter följs. 

 

Mötets avslutande   Mötet avslutas kl. 15:30 

 

 

 

_______________________________  ______________________________ 

Elsbet Jansson, ordförande   Sanna Lindroos, äldreomsorgschef och sekreterare 


